
                                   

PROTOKÓŁ  NR XIV/07 

sesji Rady Gminy Duszniki 

w dniu 28 sierpnia 2007r. 

 

Ad. 1. O godz. 1310 przewodniczący Rady Gminy Gracjan Skórnicki otworzył XIV sesję. 

Powitał radnych, sołtysów, wójta, skarbnika, sekretarza Urzędu, kierowników jednostek 

organizacyjnych oraz  gości - zebranych w sali Gminnego Centrum Kultury w Dusznikach. 

Wśród gości był: prezes firmy SANO Bernhard Walinger, prokurent  firmy - Joanna Geiger 

oraz dyrektor Departamentu Rolnictwa i Rozwoju Wsi Urzędu Marszałkowskiego Andrzej 

Bobrowski. Stwierdził obecność wszystkich radnych, co pozwala podejmować decyzje.  

Listy obecności radnych, sołtysów i gości są zał. nr 1, 2 i 3 do protokółu. 

Przewodniczący odczytał porządek obrad, który radni otrzymali z materiałami na sesję. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

3. Wystąpienie przedstawiciela departamentu Rolnictwa i Rozwoju Wsi Urzędu 

Marszałkowskiego Województwa Wielkopolskiego 

4. Dyskusja. 

5. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami. 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej nr IV/15/06 Rady Gminy Duszniki  z dnia 

29.12.06 w sprawie budżetu Gminy Duszniki na 2007r. 

b) procedury uchwalenia budżetu Gminy Duszniki oraz rodzajów i 

szczegółowości materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi 

budżetu 

c) uchwalenia założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną 

      i paliwa gazowe Gminy Duszniki 

d) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w Ceradzu 

Dolnym dz. nr 76/11 

e) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w Dusznikach dla dz. nr 778/1, 778/2, 778/3, 686/10 

f) nadania nazw nowym ulicom w miejscowości Grzebienisko 

g) nadania nazw nowym ulicom w miejscowości Ceradz Dolny 

h) sprzedaży nieruchomości lokalowej wraz z częścią ułamkową gruntu na 

terenie wsi Grzebienisko (dz. ew. nr 198/2) w trybie przetargu ustnego 

nieograniczonego 
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i) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości jej 

dotychczasowemu użytkownikowi wieczystemu 

j) ustalenia zasad wypłacania oraz wysokości diet przysługujących radnym  

      i sołtysom 
7.  Wolne głosy i wnioski. 

      8.  Zakończenie. 

Ad. 2. Za przyjęciem protokółu z poprzedniej sesji bez czytania byli wszyscy radni. 

Przewodniczący oraz Wójt podziękowali prezesowi firmy Sano Bernhardowi Waldinger  

i pełnomocnikowi Joannie Geiger za bardzo dobrą współpracę i wkład Firmy w rozwój 

Gminy Duszniki. Wręczono gościom statuetkę „Duszka” i kwiaty. 

Prezes podziękował całej Radzie i Wójtowi za przychylność i bardzo dobrą atmosferę 

współpracy. Przedstawił w skrócie działalność firmy i plany na przyszłość. 

O godz. 1330 goście opuścili salę obrad. 

Ad. 3. Dyrektor Andrzej Bobrowski przedstawił ogólną sytuację w rolnictwie i pracę 

Departamentu Rolnictwa i Rozwoju Wsi Urzędu Marszałkowskiego Województwa 

Wielkopolskiego. 

Ad. 4. Radny Marian Kaźmierowski mówił o źle zorganizowanej akcji skupu rzepaku, co 

zniechęca rolników do jego uprawy. 

Radny Grzegorz Pawlak nawiązując do tematów poruszanych przez Dyrektora, powiedział 

m.in., że należy wypromować dobry wizerunek polskiego rolnika, którego obraz wypaczają 

media, robiąc z niego „dziada”. Ponadto uważa, że należy dążyć, aby doradztwo rolnicze 

było niezależne. Inny problem wiąże się z zakazem wypalania traw. Powoduje to zarastanie 

Mogilnicy i śródpolnych rowów, a w efekcie zalewanie pól. 

Dyrektor Andrzej Bobrowski zgodził się z powyższymi uwagami. Przyznał, że sprawa 

„rowów” jest bardzo trudna. Ich konserwacja należy do rolników. Spółki wodne, w których 

zrzeszeni są rolnicy nie wywiązują się ze swoich zobowiązań. 

Przewodniczący  podziękował dyrektorowi za udział w sesji, przedstawienie pracy 

departamentu rolnictwa i omówienie ważniejszych spraw związanych z rolnictwem. 

Dyrektor złożył życzenia radnym i opuścił salę obrad. 

Ad. 5. Wójt złożył sprawozdanie z działalności między sesjami, które jest zał. nr 4 do 

protokółu. 

O godz. 1425  Przewodniczący zarządził 5 min. przerwę. 

O godz. 1430 wznowiono obrady.  

Ad. 6. Podjęto uchwały w sprawie: 
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       a)  zmiany uchwały budżetowej nr IV/15/06 Rady Gminy Duszniki  z dnia 29.12.06  

             w sprawie budżetu Gminy Duszniki na 2007r. 

             Rada  Gminy Duszniki podjęła uchwałę 15 głosami za 

             Uchwała nr XIV/71//07 jest zał. nr 5 do protokółu 

b) procedury uchwalenia budżetu Gminy Duszniki oraz rodzajów i szczegółowości 

materiałów informacyjnych towarzyszących projektowi budżetu 

             Rada  Gminy Duszniki podjęła uchwałę 15 głosami za 

             Uchwała nr XIV/72//07 jest zał. nr 6 do protokółu 

c) uchwalenia założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną 

       i paliwa gazowe Gminy Duszniki 

             Rada  Gminy Duszniki podjęła uchwałę 15 głosami za 

             Uchwała nr XIV/73//07 jest zał. nr 7 do protokółu 

d) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w Ceradzu 

Dolnym dz. nr 76/11 

Ustalono 10% stawkę opłaty z tytułu wzrostu wartości nieruchomości. 

            Rada  Gminy Duszniki podjęła uchwałę 15 głosami za 

      Uchwała nr XIV/74//07 jest zał. nr 8 do protokółu 

e) o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w Dusznikach dla dz. nr 778/1, 778/2, 778/3, 686/10 

            Rada  Gminy Duszniki podjęła uchwałę 15 głosami za 

      Uchwała nr XIV/75//07 jest zał. nr 9 do protokółu 

f) nadania nazw nowym ulicom w miejscowości Grzebienisko 

            Rada  Gminy Duszniki podjęła uchwałę 15 głosami za 

            Uchwała nr XIV/76//07 jest zał. nr 10 do protokółu 

g) nadania nazw nowym ulicom w miejscowości Ceradz Dolny 

Radny Robert Kałek zaproponował, aby na ulicy Parkowej i Okrężnej położyć garby 

ograniczające prędkość. 

           Rada  Gminy Duszniki podjęła uchwałę 15 głosami za 

      Uchwała nr XIV/77//07 jest zał. nr 11 do protokółu 

h) sprzedaży nieruchomości lokalowej wraz z częścią ułamkową gruntu na terenie 

wsi Grzebienisko (dz. ew. nr 198/2) w trybie przetargu ustnego nieograniczonego 

Radny Michał  Królik zapytał, czy w związku ze sprzedażą lokalu, w którym mieści 

się filia biblioteki, jest zapewniony dla niej nowy lokal? 
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Wójt odpowiedział, że biblioteka jest już przeniesiona w nowe miejsce (przy domu 

kultury). 

            Rada  Gminy Duszniki podjęła uchwałę 15 głosami za 

            Uchwała nr XIV/78//07 jest zał. nr 12 do protokółu 

i) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości jej 

dotychczasowemu użytkownikowi wieczystemu 

            Rada  Gminy Duszniki podjęła uchwałę 14 głosami za, przy jednym wstrzymującym 

            (radny Robert Kałek) 

      Uchwała nr XIV/79//07 jest zał. nr 13 do protokółu 

j) ustalenia zasad wypłacania oraz wysokości diet przysługujących radnym  

            i sołtysom 

            Sołtys Iwona Ratajczak zapytała, czy sołtys może się usprawiedliwić z nieobecności  

            na sesji i otrzymać dietę. 

            Wójt wyjaśnił, że sołtysi otrzymują dietę za udział w sesji. 

            Radny Michał Królik zapytał jakie będzie zadłużenie gminy na koniec roku i jaki  

            wpływ na nie będzie mieć podwyżka diet. 

            Wójt odpowiedział, że trudno przewidzieć już dzisiaj wysokość zadłużenia. Może być  

            od 30 do 40%.  Na pewno podwyżka diet nie będzie mieć wielkiego wpływu na  

            zadłużenie gminy. 

            Rada  Gminy Duszniki podjęła uchwałę 13 głosami za, przy jednym przeciwnym    

           (radny Zbigniew Dziamski) i jednym wstrzymującym (radny Michał Królik) 

           Uchwała nr XIV/80//07 jest zał. nr 14 do protokółu 

Ad. 6. Wolne głosy, pytania i wnioski. 

Radny Grzegorz Pawlak przewodniczący komisji rolnictwa i budżetu poinformował, że na 

starostów tegorocznych dożynek wybrano rolników;  Piotra Hoffę  z Podrzewia i Renatę 

Kaczmarek z Brzozy. 

O godz. 1520 wyszedł z sali obrad radny Marian Majchrzak. 

Sołtys Urszula Batura zapytała  kto wybiera starostów? 

Radny Grzegorz Pawlak odpowiedział, że członkowie komisji rolnictwa wspólnie z 

przedstawicielem Związku Rolników, Kółek Rolniczych i Organizacji Rolniczych typują   

wioski, a z nich wzorowych rolników. 

Radny Zbigniew Dziamski zaproponował, aby w przyszłości zapraszać do komisji -

wybierającej starostów - przedstawicieli Izby Rolniczej. 
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Przewodniczący zaprosił radnych, sołtysów na tegoroczne gminne dożynki, które odbędą się 

w najbliższą niedzielę w Dusznikach. 

Sołtys Zygmunt Bistuła zaprosił wszystkich w następną niedzielę 9 września do Podrzewia 

na uroczystość z okazji 200-lecia szkoły, połączoną z odsłonięciem rzeźby przedstawiającej 

Woja, a wykonanej przez miejscowego rzeźbiarza Zbigniewa Henczke. 

Ad. 7. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 15 30 - Przewodniczący Rady Gracjan Skórnicki  

zamknął XIV sesję Rady Gminy Duszniki.       

 
        Protokółowała   

       /-/Maria Woźniak                                                                              
                                                                                               Przewodniczył                                              
                                                                               Przewodniczący Rady Gminy                                 

 

                                                                                       /-/ Gracjan Skórnicki                                                    
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